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GATT Office Circular No. 228 

INFORMATION SEMINARS FOR DEVELOPING COUNTRIES 
ARRANGED BY THE SPECIAL ASSISTANCE UNIT 

As indicated in Office Circular No. 222, the Special Assistance Unit has-
been given the task of assisting the developing countries with information and 
advice on problems relating to their preparations for and participation in the 
multilateral trade negotiations. The divisions and services of the secretariat 
have been requested to co-operate with the SAU in helping it to perform this task. 

It.is envisaged that from time to time, prior to certain meetings of MTN 
Groups and Sub-Groups and, as may prove necessary, in the course of such meetings, 
the Special Assistance Unit may need to make arrangements for the holding of 
seminar type discussions on specific issues of particular concern to developing 
countries that may be under discussion in these Groups or Sub-Groups in order to 
provide interested delegations from these countries with any relevant technical 
background information they may require. 

In order that these seminars may fully serve their purpose, the heads of 
divisions in the secretariat concerned directly with MTN activities should, on 
receipt of information regarding the holding of such meetings from the SAU, and 
on the request of the SAU, arrange for the presence and participation in. the 
meetings of officers in their division having direct operational responsibilities 
for the particular subjects under discussion. 

Olivier Long 
Director-General 
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Circulaire intérieure du GiiTT n° 228 

SEMINAIRES D'INFORMATION ORGANISES PAR LE BURgâïï D'ASSISTANCE SPECIALE 
A L' INTENTION DES PAIS EN VOIE DE DEVELOPPEMENT 

Ainsi qu'il est indiqué dans la circulaire intérieure n° 222, le Bureau 
d'assistance spéciale a été chargé d'aider les pays en voie de développement en 
leur fournissant des renseignements et des conseils au sujet des problèmes liés 
à leur préparation et à leur participation aux négociations commerciales multi­
latérales. Il a été demandé aux divisions et services du secrétariat de prêter 
leur concours au BAS pour l'exécution de sa tâche,. 

Il est envisagé que le Bureau d'assistance spéciale pourra, soit avant, soit, 
selon les besoins, pendant certaines réunions de groupes ou de sous-groupes de 
négociations commerciales multilatérales, organiser périodiquement des discussions 
du type "séminaire" sur des questions précises intéressant plus particulièrement 
les pays en voie de développement, et qui pourront être examinées par ces groupes 
ou sous-groupes. Ces discussions permettraient aux délégations de ces pays qui 
seraient intéressées de recueillir les renseignements techniques de base qui 
pourraient leur être nécessaires. 

Pour que ces séminaires remplissent intégralement leur objet, les chefs des 
divisions du secrétariat que les travaux des négociations commerciales multi­
latérales concernent directement devront, lorsque le BAS les informera que de 
telles réunions vont avoir lieu, et à sa demande, prendre les dispositions 
nécessaires pour que des fonctionnaires de leur division ayant des responsabilités 
opérationnelles directes pour les questions discutées y assistent et participent 
à la discussion. 

Olivier Long 
Directeur général 
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